

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITÉ DE DSCHANG
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

RECTORAT

CABINET DU RECTEUR



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

CHANCELLERY

THE VICE-CHANCELLOR'S OFFICE

BP 96, Dschang (Cameroun) – Tél./Fax (237) 233 45 13 81 – Website : <http://www.univ-dschang.org> E-mail: udsrectorat@univ-dschang.org

N° G13 / 00037 UDS/R

Dschang, 08 JAN 2024

COMMUNIQUÉ

Le Recteur informe le public en général et la communauté universitaire en particulier que Monsieur Jacques BONJAWO, anciennement *Senior Manager* chef *Microsoft*, donnera une conférence basée sur ses publications récentes à l'« *Auditorium Joseph Fondjo* » de l'Université de Dschang, face du mât du drapeau au campus A à Dschang, le mercredi 10 janvier 2024 à 14h précises.

Cette conférence qui a pour thème « *Intelligence artificielle et développement de l'Afrique : création des entreprises et startups* » est une opportunité de partager son expérience de la vie d'entreprises mythiques et des projets de développement innovants pour le continent.

Le Recteur invite par conséquent la communauté universitaire et spécialement les étudiants à prendre massivement part à cet important moment d'animation scientifique et culturelle.

Ampliation

- VR x 3
- SG
- CT
- Dir /Sces Centraux
- Chefs d'Établissements
- SIC/Radio Campus/Site web UDS
- Affichage

LE RECTEUR / THE VICE-CHANCELLOR

Prof. Roger TSAFACK NANFOSSO

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITÉ DE DSCHANG
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

RECTORAT

CABINET DU RECTEUR

BP 96, Dschang (Cameroun) – Tél./Fax (237) 233 45 13 81 – Website : <http://www.univ-dschang.org>, E-mail: udsrectorat@univ-dschang.org



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

CHANCELLERY

THE VICE-CHANCELLOR'S OFFICE

N° 913 / 00037 / UDS / R

Dschang, 08 JAN 2024

COMMUNIQUE

The Rector informs the public in general and the University community in particular that Mr Jacques BONJAWO, former Senior Manager at Microsoft, will give a lecture based on his recent publications at the “Joseph Fondjo Auditorium” of the University of Dschang, opposite the flagpole on Campus A in Dschang, on Wednesday 10 January 2024 at 14:00 sharp.

The theme of this conference is “Artificial intelligence and African development: creation of companies and start-ups”. It is an opportunity to share his experience of the life of mythical companies and innovative development projects for the continent.

The Rector therefore invites the university community, and in particular the students, to take massively part in this important scientific and cultural event.

Copies

- VR x 3
- Registrar
- Technical Advisor
- Head /Central services
- Deans & Directors
- ICS/ Campus Radio/ UDs website
- Posting

LE RECTEUR / THE VICE-CHANCELLOR

Prof. Dr. TSFAACK NANFOSSO